
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 16. maj 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 997

Ministeren bedes redegøre for, hvor mange kommuner der har oprettet aku-

tfunktioner, herunder hvor mange af disse, der lever op til Sundhedsstyrel-

sens krav til akutfunktioner? Derudover bedes ministeren redegøre for, hvor-

når de kommuner, der endnu ikke har oprettet akutfunktioner, forventer at ha-

ve gjort det. Endelig bedes ministeren redegøre for, om oprettelsen af aku-

tfunktioner er en skal-opgave for kommunerne.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk

og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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